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在线阅读本书

If you think Brazilian is a nationality, that PJ's are pyjamas and that Beyond is
somewhere far away, then you have never met a Bergdorf Blonde. Plum Syke's heroine
is British but has moved to America, working for a glossy magazine. She takes us with
her into the glamorous world of Park Avenue Princesses who careen through New York
in search of the ever elusive 'Fiance,' the perfect fake tan and that Chanel from the
sample sale. In a fabulously witty style, Plum Sykes makes us root for her glorious
heroine all the way from New York to the South of France and back by PJ (private jet.)
She will get her Harry Winston and her Vera Wang wedding dress yet!

作者介绍: 

Plum Skyes
出生于伦敦，毕业牛津，是美国VOGUE杂志专栏编辑，内容关于时尚，社交及好莱坞
。她也同时为名利场杂志写作。
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书评

任何一个喜欢party，喜欢做梦，喜欢被人夸，总是被人学的女孩儿，都应该好好研究
这一本书，所谓内外兼修，这是一本从内到外，从装束，谈吐，到时尚背景知识，一应
俱全的超白金公主秘方。
这本书，可以说是欲望都市的年轻版，所有的女孩都不过20出头，懂得城市世故，生活
享受，...  
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